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Kérdés

" Miért bünteti Baját és térségét a Gyurcsány kormány?" címmel a Házszabály 91 . §-a
alapján kérdést kívánok benyújtani Gyurcsány Ferenc miniszterelnökhöz . A kérdésre írásban
várom válaszát .

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

Már régóta Baján működik az Alsó-Duna-Völgyi Környezetvédelmi, Természetvédelmi és
Vízügyi Felügyelőség . Az évek során több alkalommal került sor átszervezésre, hatáskörök
módosítására .

A Felügyelőség illetékességébe az ország legnagyobb megyéjének (Bács-Kiskun megyének) a
kétharmada tartozik . (A megye 119 településéből 94 település . A két legtávolabbi pontja
közötti közúti távolság kb. 160 kilométer .)

Baja és térsége természeti környezete (a Duna és mellékágai, a Gemenc, a Duna-Dráva
Nemzeti Park stb .), adottságai miatt mindenképpen szükség lenne a Felügyelőség helyben
maradására, megerősítésére. E nélkül ugyanis egyre nehezebben tudja ellátni a rá háruló,
évről-évre növekvő feladatait .

Tisztelt Miniszterelnök úr!

Az Ön Környezetvédelmi és Vízügyi Miniszterének 2006 . június 16-án hatályba lépett
15/2006. (K.V.Ért. 7.) KvVM utasítása úgy rendelkezett, hogy - mások mellett - az Alsó-
Duna-Völgyi Környezetvédelmi, Természetvédelmi és Vízügyi Felügyelőség most meglévő
98 fős létszámát 75 fővel, 23 főre csökkentik. Ez azt jelenti, hogy a Felügyelőség
kirendeltséggé „sorvad" . Félő az is, hogy a következő lépésben megszűnik Baján a sokrétű
feladatokat ellátó intézmény.

Sokakkal együtt ezt elfogadhatatlannak tartom . Baja munkaerő-piaci helyzete meglehetősen
rossz. A Felügyelőségről elbocsátandó emberek túlnyomó többsége diplomás szakember.
Félő, hogy nem tudnak majd elhelyezkedni .

A Felügyelőség még az eredeti létszámával is csak igen nehezen tudta ellátni a rá háruló
feladatokat, a csökkentett létszámmal ezt biztosan nem tudja elvégezni .



A Kormány 1075/2004.(VII.21 .) korra. határozatának 2 . sz. mellékletében (Szempontok a
területi államigazgatás átalakításához) a következő mondat is szerepel : „A területi
államigazgatási szervek illetékességi területét össze kell hangolni a statisztikai-tervezési
régiók területével . Az összehangolás során gondoskodni kell arról, hogy az ügyfelektől ne
kerüljön messzebb az ügyintézés szintje ." Amennyiben Baján - két lépcsőben - megszűnik
a Felügyelőség és a leendő kirendeltség is, a kormány határozatába foglaltak is sérülnek,
hiszen az emberektől távolabb kerül az ügyintézés .

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

A fentiek alapján kérdezem Öntől a következőket .

1 . Mi indokolta a bajai központú Alsó-Duna-Völgyi Környezetvédelmi, Természetvédelmi
és Vízügyi Felügyelőségnél a nagy arányú létszámleépítést?

2 . Valóban megakarják-e szüntetni a későbbiekben a bajai kirendeltséget is? Ha igen, miért?
3 . A Miniszter úr utasítását megelőzően készült -e felmérés a fent említett döntés térségi

hatásairól és következményeiről?
4. Miért bünteti ezzel a lépéssel is Baját és térségét a Gyurcsány-kormány?

Várom őszinte és pontos válaszait!

Budapest, 2006 . július 3 .

Zsigó Róbert
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